
Grundejerforeningen Sønderho Sommerhusområde 

Referat bestyrelsesmøde 

 

Dato / tid: 14.11.20 

Sted: Jørgen Mørup, Lodne Bjerge 2b 

Til stede: Anton, Jørgen, Aage, Klaus-Ulrik, Dorthe Afbud: Jan Kieler 

Dagsorden 

 

Referat 

Godkendelse af dagsorden 

 

Udpegning af rep. til vejudvalg, var ikke tilføjet 

dagsorden som specifikt pkt. Indgår i 
”Tilbagemelding fra Grundejerforeningernes 

fællesmøde”. 

Siden sidst 

Tilbagemelding fra:  

➢ Grundejerforeningernes 

fællesmøde, herunder 
udpegning af rep. til 

vejudvalg. 
 

➢ Grønt Råd  

 
 

 
 

 
➢ Mødet med kommunen 

vedr. oversvømmelse 

 
 

Foreningsoversigten  
 
 

 
 

Grundejerforeningens 
facebook-profil  
 

 

 

 
Klaus refererede fra mødet, der især kom til at 
handle om ønsket etablering af Nordsø-badet.  

Klaus-Ulrik udpeget som grundejerforeningens 
repræsentant i vejudvalget.  

 
Aflyses fortløbende begrundet i corona. Dorthe 
foreslår endnu engang formanden, at mødet afvikles 

virtuelt, da der er mange væsentlige temaer på 
dagsorden, især i forhold til den kraftig stigende 

turisme på Fanø.  
 
Se information på www.soenderho-grundejer.dk 
Bestyrelsen opfordrer den enkelte grundejer til at 
tage ansvar for at vedligeholde ”egen” grøft. 

 
Grundejerforeningen er oprettet på 

Foreningsoversigten: 
https://www.fanoe.dk/borger/kultur-og-
fritid/foreningsoversigt   

 
Det var et medlemsønske at Grundejerforeningen 

fik en platform på facebook. Profilen er lukket, da 
stort set ingen har vist interesse for platformen. 

Godkendelse af visitkort 

(bilag 1) 

 

Visitkort godkendt m. ændringer. Anton 

iværksætter produktion. 

Godkendelse af skrivelse til 

sommerhusejerne (bilag 2) 

Enighed om at vi først foreslår kommunen at 
rundsende mail til samtlige sommerhusejere på 

Fanø, indeholdende kontaktadr. på alle 
grundejerforeninger og med en opfordring til 

http://www.soenderho-grundejer.dk/
https://www.fanoe.dk/borger/kultur-og-fritid/foreningsoversigt
https://www.fanoe.dk/borger/kultur-og-fritid/foreningsoversigt


grundejerne om at melde sig ind i 
sommerhusområdets grundejerforening.  

 
Hvis det lykkes at få kommunen til at sende mail til 

alle sommerhusejere via E-boks, så husomdeler vi 
ikke skrivelse til sommerhusejere. Dorthe tilretter 
dog udkastet til endelig godkendelse og evt. senere 

anvendelse. 
 

Desuden besluttet, at vi - i foråret 2021 - sætter en 
annonce i Fanø Ugeblad og en ”pressemeddelelse”, 
om grundejerforeningens arbejde med en opford-

ring til indmeldelse. Pressemeddelelsen helst i form 
af interview med formanden. 

 

Godkendelse af opslag (bilag 

3) 

 

Opslaget revideret. Illustrationen skal være af 

Sønderho fra Kåveren. Klaus-Ulrik foreslår en 
professionel opsætning. Dorthe undersøger 
muligheder og færdiggør udkast til endelig 

godkendelse. 
 

Borde-/bænkesæt /plancher 
 

Fanø Fuglestation vil gerne bidrage med billeder af 
fugle og tekst m.m. Formand Søren Brinch 

fortæller, at Fanø ornitologisk forening er i 
fundingproces, hvorfra en planche måske kan 
finansieres.  

 

Høring vedr. forslag fra Fanø 

kommune om etablering af 
toiletbygning ved Sønderho 

Strandvej. (bilag 4 + 4a) 

 

Antons udkast til høringssvar godkendt med enkelt 

tilføjelse. Anton sender høringssvaret til kommunen. 
Dorthe sender kopi af høringssvar til Søren Brinch, 

Fanø Fuglestation. 

Opsætning af skilte til 

hastighedsdæmpning.  

 

Anton orienterede om skiltningsmulighederne.  

Bestyrelsen opfordrer medlemmer til at kontakte 
grundejerforeningens vejansvarlige, Klaus-Ulrik 
mob. 30741614, hvis man som sommerhusejer har 

støvgener fra forbi-kørende. 
 

Planlægning af 

generalforsamling (bilag 5) 

 

Generalforsamlingen afholdes d. 3.4.21. kl. 10 i 
Sønderho Forsamlingshuset. 

Drejebog for generalforsamlingen godkendt med 
rettelse. 
Aage laver oplæg til kontingentopkrævning. 

 
Afklarede hvordan vi sikrer overholdelse af 

vedtægterne for afvikling af generalforsamlingen 
2021, efter aflysning af generalforsamlingen 2020. 
 



Hjemmesiden 
 

Hjemmesiden er blevet god med overskuelig 
opsætning. Karin reagerer kvikt på ønsker til 

hjemmesiden. 
 

Budget 
 

OK 

Evt.  

Punkter til næste møde 

 

• Planlægning af Generalforsamling 

• Opfølgning på høringssvar 
• Mobilpay 
• Annonce - pressemeddelelse til Fanø Ugeblad 

 

Næste møde 

 

13.2.21 kl. 10-12  

v. Aage Gram, Vester Storetoft 38b 

 

  


